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1.

muž střílel na pásovce

Rok nezačne v pondělí, každý měsíc jinak dlouhý, týden 
se nedá rozdělit na dvě stejné půlky, a jak si jako v tom
hle bordelu mám plánovat nějaký pravidelný režim.

V horoskopu jsem se teď dočetl, že hned po ránu zvlád
nu udělat moře práce. To chci vidět, když jsem vstal 
v jedenáct a připadám si unavený.

Každý doufám chápe, že když se mi porouchá rotoped, 
tak novoroční předsevzetí nemůžu plnit, ani kdybych 
chtěl.

Nevěřím na neposkvrněné početí, konspirační teorie 
a cholesterol.

Pořád čtu, kolik zralých mužů umře při potápění, horo
lezectví nebo joggingu. Nejsem blázen. Sedím opatrně 
v křesle a rozumně pokuřuju.

Říkají mi, že se mám víc pohybovat. Můj táta pořád  
jen seděl, četl a kouřil viržinka, a všichni mu říkali, že 
se má víc pohybovat. No, a pak všichni, co mu to říkali,  
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postupně umřeli a táta pořád jen seděl, četl a kouřil vir 
žinka.

Napsal jsem tady, že nevěřím na neposkvrněné početí 
a hned druhý den mě Pánbu potrestal: Botička na autě. 
To je mu podobný.

Když letíte s Air France, dají vám dobré víno a ztratí 
kufry.

Zjistil jsem, že „hezky si to užít“ a „splnit si sen“ zname
ná vypadnout z nějaké televizní soutěže.

Britští vědci prý už rozluštili záhadu kamenů ve Sto
nehenge: Nevědí, jak se tam dostaly. To je teda docela 
slušné rozluštění.

Teprve dneska jsem se dočetl, že letošní rok je rokem ak  
tivního stárnutí. To ze mne udělali pěkného pitomce, 
protože já to nevěděl a až do včerejška jsem stárnul pa 
sivně.

Když vzdělané lidi zmáhá matoucí mnohoznačnost  
věcí, hledají oporu ve filozofii. Já v těchhle případech 
lezu do vany. To je taky dobré.

Máma mi vždycky říkala: „Můžeš chodit nedbale oble
čený, špatně oholený nebo rozcuchaný. Ale nikdy, Míšo 
opravdu nikdy, nesmíš mít špinavé boty.“ Celý život to 
dodržuju. Tedy s výjimkou těch bot.
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Novinky.cz: „Muž střílel na pásovce, kulka se odrazila 
od krunýře a trefila jeho tchyni.“ Vůbec si nedovedu 
představit, jak to trénoval. Respekt.

2.

taková blbost a prostě to nejde

„V zásadě mám ta prsa pořád krásná, ale jedno má vět 
ší pokles než druhé,“ prozradila modelka. Nějak se z to 
ho nemůžu vzpamatovat.

Myslím, že lidé se dělí na kuřáky a na hypochondry. Hy 
pochondři se pak dělí na dietáře a na vegetariány. Kuřá
ci se dělí na pivaře, vinaře a na ty, co pijí kořalku. Cítím, 
že v tomhle schématu mám své pevné místo.

Občas potkám lidi, kteří říkají, že nejsou na Fejsbuku. 
Připojí k tomu vždycky zdůvodnění, ze kterého vyplývá, 
že já jsem debil.

V horoskopu mi píšou, že si dneska mám obléci jasné 
odstíny. Tak jo. Já mám tu černou sepranou do nejrůz
nějších valérů. Vyberu ty jasné.

Je pozoruhodné, že žádný můj překlep nevypadá jako 
překlep, ale jako že jsem blbec.
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Od dětství jsem trpěl tím, že mě společnost nutí, abych 
se nepřetržitě choval inteligentně. Teď, když mám  
potřebu proti tomu revoltovat, napíšu na Fejsbuk ně
jakou infantilní kravinu a hned se mi uleví. Vždycky se  
ale najde někdo, kdo mi začne vysvětlovat, že to je in
fantilní kravina.

Dobrý, opravdu povedený status udělá tak dvacet, ně
kdy i třicet lajků. Ty ostatní kolem stovky.

Já umím čekat, nejsem zmatkař. Zatímco moje žena bez 
hlavě natankovala benzin za 38 korun, já jsem si v klidu 
počkal a teď si ho mohu dát za 40 korun plnou nádrž.

Většina funkčních změn Fejsbuku mi vždycky nejdřív 
připadá jako změny k horšímu, ale později vidím, že 
jsou to změny k ještě horšímu.

Některé statusy mají tu vlastnost, že se líbí těm, kdo je 
pochopí, i těm, kdo je nepochopí. Být mladší, zkusím 
na tomhle principu založit politickou stranu.

Život lidský je vlastně něco podobného jako řada ne
souvislých statusů, které si člověk občas musí olajkovat 
sám.

V diskusích na Fejsbuku jsem vypozoroval, že k jakkoli 
málo chytrému nápadu je možné vymyslet libovolné 
množství ještě méně chytrých nápadů. Pokud někdo 
neví, co to je fraktální geometrie, tak tohle je jedna její 
přesná aplikace.


